
 Fra: Eva Hermstad <evahermstad@hotmail.com>
 Sendt: fredag 27. august 2021 11:01

 Til: Guro Haug
 Kopi: Frode Oddvar Hansen; Grete Marstein; Heidi Trøen; Håvard Pedersen; Rolv 

Norum; Tore Faller; 
Ulrike Jüse; Unni Pedersen; Giflemming@gmail.com; Elin Gerd Langsholt; 
Naturvernforbundet i Nittedal

 Emne: Vs: Svar - Bjønndalen skianlegg. Sak nr16/03106-20 Oppfølging av 
kommunens 
inspeksjonsrapport

 Vedlegg: SV_ Bjønndalen skianlegg.msg.pdf

Hei Guro Haug, Nittedal kommune,

Lillomarkas Venner etterlyser oppfølging av denne saken og informasjon om satus 
ift 
behandlingen i Miljødirektoratet. 

Det pågår stadig grøfting og utfylling av myra ved skianlegget i Bjønndalen og 
pt settes det opp 
et stort antall treningsapparater der. Vi ønsker opplyst hvilke tiltak kommunen 
har godkjent for 
anlegget og hva som er planlagt framover. 

Vennlig hilsen 
Eva Hermstad
Lillomarkas Venner 

 
Fra: Guro Haug <Guro.Haug@nittedal.kommune.no> 
Sendt: mandag 27. april 2020 08:20 
Til: 'Eva Marie Hermstad' <evahermstad@hotmail.com> 
Emne: Svar - Bjønndalen skianlegg. Sak nr16/03106-20 Oppfølging av kommunens 
inspeksjonsrapport 
 
Hei!
 
Takk for mail!
 
I etterkant av deres henvendelse har jeg vært i kontakt med Eirik Holten hos 
dere, korrespondansen 
følger vedlagt.
 
Til orientering ligger saken fortsatt hos Miljødirektoratet. 
 
GIF har i vår fjernet noen kreosotimpregnerte stokker fra området. 
 
GIF har fått tillatelse til å fjerne et gammelt lagerbygg og sette opp et nytt. 
Jeg antar at det er disse 
arbeidene du sikter til.
 
Ta gjerne kontakt ved behov for nærmere informasjon.
 
Med vennlig hilsen 



Guro Haug 
miljøvernrådgiver 
 
  
 
Sentralbord:  67 05 90 00 
 
E-post:  Guro.Haug@nittedal.kommune.no 
Nett:     www.nittedal.kommune.no 
 
 
Fra: Eva Hermstad <evahermstad@hotmail.com>  
Sendt: fredag 24. april 2020 12.32 
Til: Guro Haug <Guro.Haug@nittedal.kommune.no> 
Emne: Vs: Bjønndalen skianlegg. Sak nr16/03106-20 Oppfølging av kommunens 
inspeksjonsrapport
 
Hei Guro Haug, Miljøvernrådgiver Nittedal kommune
 
Lillomarkas Venner viser til sin henvendelse i 2016 og kommunens brev samt 
inspeksjonsrapport 2017 samt vår purring på svar i november f.å. og ditt løfte 
om å undersøke 
saken gjengitt nedenfor. 
 
Vi kan ikke se å ha fått noen tilbakemelding fra deg som lovet og ber nå om 
snarlig reaksjon. 
 
Vi etterlyser også informasjon om det anleggsarbeid som i disse dager pågår i 
skianlegget med 
stor aktivitet fra maskiner og mannskap. Er denne virksomheten godkjent av 
kommunen, hvem 
står bak arbeidet og hva er planene for anlegget? 
 
Vennlig hilsen
Eva Hermstad
Lillomarkas Venner
 
Fra: Guro Haug [mailto:Guro.Haug@nittedal.kommune.no]  
Sendt: 18. november 2019 11:56 
Til: 'Eirik Holten' 
Emne: SV: Bjønndalen skianlegg
Takk for mail
Jeg har i dag sendt en mail til GIF for å få en kommentar om dette. 
Med vennlig hilsen 
Guro Haug 
Miljøvernrådgiver 
 
  
 
Sentralbord: 67 05 90 00 
Direkte: 45 02 46 45 
E-post: Guro.Haug@nittedal.kommune.no 
Nett: www.nittedal.kommune.no 
 



Fra: Eirik Holten <eirik@miclis.no>  
Sendt: torsdag 14. november 2019 16.29 
Til: Guro Haug <Guro.Haug@nittedal.kommune.no> 
Kopi: 'Eva Hermstad' <evahermstad@hotmail.com> 
Emne: Bjønndalen skianlegg
Hei,
Eg veit ikkje om du er den rette å kontakta, men dersom ikkje, kan du kanskje 
senda meldinga til rette 
vedkomande.
Der er lagt ned impregnert materiale i Bjønndalsmyra for å stabilisera grunnen 
der skiløypene går 
innover.
Etter befaring 9. mai 2017 er det utarbeidd ein tilsynsrapport, sjå vedlegg.
Ein av konklusjonane frå kommunen er:
Det bør lages en plan for utfasing av kreosot- og trykkimpregnerte stokker i 
løpet av
en tre års periode. Nye stokker må være godkjent til bruk i/nær vassdrag.
Så vidt eg harkunna sjå, ligg stokkane der ennå. Har du kjennskap om 
idrettslaget har planar for å fylgja 
opp dette?
Venleg helsing
Eirik Holtn
styremedlem, Lillomarkas venner.


